Самостоятельная работа (8  класс, Unit 3: модальные глаголы, вариант – 1)
1. Употребите глагол  have to в правильной форме

1) My brother ...  to work late.

2) Who  ... to cook in your family? - My, mother and sister.

3) Do you have to walk your dog every day? - Yes, I ...

4) You ... (come)  tomorrow, I'm afraid.

2. Определите, являются ли предложения грамматически правильными (Correct) или неправильными (Wrong)
1) Did she have to leave home two years ago?  2)Mary and John has to work on holidays to pay for the college.  3) I'm sorry, but you will have to spend some time on this procedure.  4)Had you to leave school and to start to work then?  

3. Вставьте правильный глагол: must  или have to

1) You ... drive so fast - we have a lot of time.

2) You  ... drive so fast - the police will stop you.

3) George ... do the shopping - his wife usually does it.

4) He ...cook at home - his wife is too busy to do it.

5) The dessert is fabulous! You  ... try it!

4. Заполните пропуски модальными глаголами саn, may или must
8. What ... we see on this map? 9. ... you speak Spanish? — No, unfortunately I ... 10. At what time ... you come to school? 11. She ... still live in Paris. 12. He is busy. He ... be writing a book about his travels. 13. But he is happy. He ... enjoy life. 14. My friend Danielle isn't a famous artist. But she ... even paint Russian icons. I ... only admire her beautiful pictures. She ... be a woman of great talents. 
      5.  Переведите на английский язык, употребляя модальные глаголы must, may или саn 

1. Можно войти? — Пожалуйста. 2. Вы должны прочитать этот текст. 3. Может ли он выполнить это задание? 4. Я должен сегодня поговорить со своим другом. 5. Мы должны заплатить за электричество к концу месяца. 6. Эта женщина — прекрасный водитель. Она может водить даже автобус. 7. Можно мне бутерброд с тунцом(tuna sandwitch) и чашечку кофе? 
Самостоятельная работа (8  класс, Unit 3: модальные глаголы, вариант – 2)

1. Употребите глагол  have to в правильной форме

1) My brother ...  to work late.

2) Who  ... to cook in your family? - My, mother and sister.

3) Do you have to walk your dog every day? - Yes, I ...

2. You ... (come)  tomorrow, I'm afraid.

3. Определите, являются ли предложения грамматически правильными (Correct) или неправильными (Wrong)

1) Did she have to leave home two years ago?  2)Mary and John has to work on holidays to pay for the college.  3) I'm sorry, but you will have to spend some time on this procedure.  4)Had you to leave school and to start to work then?  

4. Вставьте правильный глагол: must  или have to

1) You ... drive so fast - we have a lot of time. 2) You  ... drive so fast - the police will stop you.

3) George ... do the shopping - his wife usually does it.  4) He ...cook at home - his wife is too busy to do it. 5)The dessert is fabulous! You  ... try it!

5.  Заполните пропуски модальными глаголами саn, may или must

8. What ... we see on this map? 9. ... you speak Spanish? — No, unfortunately I ... 10. At what time ... you come to school? 11. She ... still live in Paris. 12. He is busy. He ... be writing a book about his travels. 13. But he is happy. He ... enjoy life. 14. My friend Danielle isn't a famous artist. But she ... even paint Russian icons. I ... only admire her beautiful pictures. She ... be a woman of great talents. 
      5.  Переведите на английский язык, употребляя модальные глаголы must, may или саn 

1. Можно войти? — Пожалуйста. 2. Вы должны прочитать этот текст. 3. Может ли он выполнить это задание? 4. Я должен сегодня поговорить со своим другом. 5. Мы должны заплатить за электричество к концу месяца. 6. Эта женщина — прекрасный водитель. Она может водить даже автобус. 7. Можно мне бутерброд с тунцом (tuna sandwitch)и чашечку кофе? 
